

No. 20

Roll tosawashi

Putting washi on your favourite space

Long sheets of Rakusui washi paper laminated in multiple layers to give a rich and deep material texture.

Poser du papier japonais
sur le mur de votre espace préféré

Longues feuilles de papier Rakusui washi laminées en plusieurs couches pour donner une texture riche et profonde.



MORISA

MORISA catalog

Makitutumi

WA-MIX RAKUSUI WALL PAPER

tosawashi



Uzumaki

Kagome

Ukigumo

Samidare

WA-MIX® RAKUSUI WALL PAPER

We have prepared 4 patterns of 40cm wide long Japanese paper, which is easy to paste even for DIY. They can be affixed to walls with general wallpaper glue or woodworking glue.
(water-repellent finish · surface strengthening · Certified for fire protection in Japan · F★★★★ Almost no emission of formaldehyde)

Nous avons préparé 4 modèles de papier japonais de 40 cm de large, facile à coller, même pour les bricoleurs. Ils peuvent être collés sur les murs avec de la colle à papier peint ou de la colle à bois.
(finition hydrofuge · renforcement de surface · Certifié pour la protection incendie au Japon · F★★★★ Presque pas d'émission de formaldéhyde)

Product code	Pattern	Size	Quantity	Unit
WP-D×UZ	Uzumaki	w400mm×12M	165 g/m ²	1roll ~
WP-D×KA	Kagome			
WP-D×UK	Ukigumo			
WP-D×SA	Samidare			

Material:Paper

CAUTION: Remove any dirt from the surface to be applied and work in a well-ventilated environment. Please test the glue by applying a small amount beforehand to see if it is suitable. Although the product is water-repellent and fireproof, do not apply it in places where it will be exposed to water, such as bathrooms, or in kitchens.

ATTENTION: Enlevez toute saleté de la surface à appliquer et travaillez dans un environnement bien ventilé. Testez la colle en appliquant une petite quantité au préalable pour voir si elle convient. Bien que le produit soit hydrofuge et ignifuge, ne l'appliquez pas dans des endroits où il sera exposé à l'eau, tels que les salles de bains ou les cuisines.

Other uses / Autres utilisations



Table mat of paper

The water-repellent finish makes it ideal for table decorations for special guests.



Label

Use as a label to upgrade your gift offering

Utilisez l'étiquette pour améliorer votre offre de cadeaux.



Cartonnage

It can be used for pasting on boxes and wooden sheaves and for crafts such as making envelopes and book covers.

Il peut être utilisé pour coller des boîtes et des couteaux en bois et pour des travaux manuels tels que la fabrication d'enveloppes et de couvertures de livres.